

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 21, 1982

(28)

[Text]

The Special Committee on the Report of the House of Commons met in camera at 3:45 o'clock on this day, the Chairman, James A. McQuinn, presiding.

Members of the Committee present: Les Bourgeois, Bill Blaikie, Albert Cooper, James A. McQuinn, André Ouellet, Ouellet.

In attendance: Jean Macpherson, Committee Clerk; Joan Healy, Philip Lundy, Clerk Assistant; Bruce Carson, Research Officer, and Linda Gattner, Procedural Clerk.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, December 2, 1981 relating to the Report of the House of Commons (The Minister of Procurement and Business dated Tuesday, December 11, 1981, issue No. 1).

The Committee considered its draft report to the House. It was agreed—that the Committee report to the House Report to the House.

It was agreed—that the Chairman be instructed to present the Second Report to the House.

It was agreed—that, pursuant to Standing Order 69(13), the Committee request that the Government table a complete response to its Report.

At 5:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCES-VERBAL

LE JEUDI 21 MARS 1982

(28)

[Traduction]

Le Comité spécial sur le rapport de la Chambre des Communes se réunit à huis clos ce jour à 15 h 45, sous la présidence de James A. McQuinn (président).

Membres du Comité présents: Les Bourgeois, Bill Blaikie, Albert Cooper, James A. McQuinn, André Ouellet.

À l'assistance: Jean Macpherson, greffier du Comité; Joan Healy, Philip Lundy, greffier adjoint; Bruce Carson, greffier de procédure; Linda Gattner, greffière de la procédure.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 2 décembre 1981 relatif à la réponse de la Chambre des communes (Rapport du ministre de l'Approvisionnement et des Affaires commerciales en date du mardi 11 décembre 1981, numéro 1).

Le Comité étudie un projet de rapport à la Chambre.

Il est convenu—Que le Comité adopte le deuxième rapport à la Chambre.

Il est convenu—Que le président soit instruit de présenter le deuxième rapport à la Chambre.

Il est convenu—Que, conformément à l'article 69(13) du Règlement, la Chambre demande au gouvernement de déposer une réponse détaillée à son rapport.

À 17 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

B.A. Sandy Birch

Chief of the Committee